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OR.0002.11.2025 

 

PROTOKÓŁ NR XI/25 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 8 stycznia 2025 r. 

 

 

XI sesja VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została na wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Macieja Grzybowskiego. Sesja rozpoczęła się o 

godzinie 13.00 wysłuchaniem hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 13.20 

 

Ad. 1   

 Otwarcia obrad XI sesji VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski. Wiceprzewodniczący Rady 

przywitał wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady 

Powiatu w Rypinie z uwagi na konieczność zabezpieczenia środków finansowych na ścieżkę 

rowerową Rypin-Osiek. 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum. Radny Krzysztof Cegłowski i 

Radna Danuta Tyraj byli nieobecni. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Wiceprzewodniczący Rady stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie 

zgłoszono. Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, 

który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XI sesji VII kadencji Rady Powiatu.  

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

3. Podjęcie uchwał: 

 a) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Powiatowi Lipnowskiemu 

prowadzenia zadań publicznych polegających na udzielaniu specjalistycznej pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej dzieciom i uczniom (projekt uchwały – druk nr 1),  

 b) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Rypińskiego do 

współpracy z Powiatem Łowickim (projekt uchwały – druk nr 2),  

 c) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2025 (projekt uchwały – druk nr 3).             

      d) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029 (projekt uchwały – druk nr 4).    

4. Zamknięcie obrad sesji. 
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W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za przyjęciem 

porządku obrad XI sesji głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

 

Ad. 3 a 

        Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Powiatowi Lipnowskiemu 

prowadzenia zadań publicznych polegających na udzielaniu specjalistycznej pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej dzieciom i uczniom. 

 

Projekt uchwały przygotowała Katarzyna Szczęsny – Dyrektor PCOO. 

 

Pan Jarosław Sochacki Starosta Rypiński wyjaśnił, iż w roku 2020 pracownicy Poradni Psy-

chologiczno-Pedagogicznej otrzymali kompetencje, żeby prowadzić tego typu zajęcia specja-

listyczne z dziećmi. Niestety jedna osoba już nie pracuje w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej, a druga jest w ciąży i przebywa na zwolnieniu więc Powiat Rypiński musi 

oddelegować na jakiś czas część zadań do Powiatu Lipnowskiego. Starosta poprosił o uzupeł-

nienie swojej wypowiedzi przez Panią Anitę Suską Dyrektor Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej.  
 
Na salę narad dołączyła Radna Danuta Tyraj. 

Liczba radnych obecnych na sesji wynosi 16 osób. 

 

Pani Anita Suska Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej wyjaśniła, że w Poradni 

nie ma w tej chwili psychologa, który miałby kompetencje diagnozowania dzieci słabo sły-

szących i niedosłyszących oraz niedowidzących i niewidzących. Poradnia chciałaby pozyskać 

takiego specjalistę, ale na terenie powiatu jest jedna pani, która przebywa na długotrwałym 

zwolnieniu, a druga pani odeszła z Poradni, gdyż ma swoje zawodowe plany. W związku z 

zaistniałą sytuacją w planie jest, aby kolejny psycholog zyskał takie kompetencje, ale jest to  

długofalowy proces. Poradnia dzięki współpracy z Lipnem zabezpieczy nadal dzieci. Przewi-

dziana jest obsługa około 15 dzieci, ale dokładnie nie jest wiadomo ile dzieci z terenu Powia-

tu Rypińskiego przybędzie na takie badanie specjalistyczne. Umowa zostanie zawarta do koń-

ca grudnia br. Pani Dyrektor ma nadzieję, że ta sytuacja będzie przejściowa, a pracownicy 

Poradni będą te kwalifikacje uzupełniać i podnosić, żeby taka sytuacja w przyszłości się nie 

powtórzyła. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XI/59/2025 

 

 

Ad. 3 b 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Rypińskiego do 

współpracy z Powiatem Łowickim. 

 

Projekt uchwały przygotowała Monika Kalinowska – Wicestarosta. 
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Pan Jarosław Sochacki wyjaśnił, iż rozmowy z Powiatem Łowickim dotyczyły wspólnego 

porozumienia w zakresie współpracy partnerskiej. Głównym celem współpracy będzie budo-

wanie tożsamości regionalnej mieszkańców oraz umacnianie wspólnoty regionalnej, tworze-

nie, kreowanie głównych założeń turystycznej, kulturalnej polityki promocji gospodarczej 

oraz prospołecznej powiatów, wspólne aplikowanie o środki unijne i krajowe. Jeżeli w dniu 

dzisiejszym Radni wyrażą zgodę na to przystąpienie, to porozumienie zostanie podpisane w 

najbliższych tygodniach w Łowiczu.   

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XI/60/2025 

 

Ad. 3 c 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2025. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 
 
Pan Jarosław Sochacki Starosta Rypiński wyjaśnił, że dzisiejsza sesja została zwołana przez 

Zarząd  Powiatu z uwagi na konieczność wprowadzenia do budżetu zadania dotyczącego za-

projektowania ścieżki rowerowej z Rypina do Osieka, żeby połączyć dwa powiaty. Kosztorys 

tego zadania wynosi około 1.000.000 zł, ale dopiero po przetargu będzie dokładnie wiadomo. 

Inwestycja ta będzie wykonywana wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Brodnicy, Gminą 

Osiek, Gminą Rypin i Miastem Rypin, a każdy samorząd musi zabezpieczyć na ten cel po 

200.000 zł. Budowa ścieżki rozłożona jest na 2 lata i będzie ją prowadził Zarząd Dróg Powia-

towych w Rypinie przy wsparciu  poszczególnych samorządów. Powiat Rypiński jako pierw-

szy wprowadza to zadanie do budżetu z uwagi na fakt wiodącego samorządu, który będzie to 

prowadził. Przystąpienie do porozumienia z Marszałkiem i zabezpieczenie środków przez 

wszystkie samorządy będzie otwierało procedurę do projektowania tej ścieżki tak ważnego 

szlaku komunikacyjnego. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało „za” 15 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny (Rafał Zglinicki). 

Uchwała otrzymuje Nr XI/61/2025 

 

Ad. 3 d 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono.  
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W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XI/62/2025 

 

 
Ad. 4 

         Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady XI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Zakończenie obrad XI sesji Rady - godz. 13.20 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa. 

                     

                                  Wiceprzewodniczący Rady 

  

                                                              Maciej Grzybowski 
 

Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

• Lista obecności. 

• Lista zaproszonych gości. 

• Wyniki głosowań. 

• Wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

 

 

 


